

Date: November 7th, 2025

التاريخ: 7 نوفمبر 2025

Circular No:30/ AY 2025-26
Subject: Term 1 Examinations and Quizzes – Adjusted School Schedule
Effective November 10, 2025

Dear Parents and Guardians,

Please be informed that the **examinations and end-of-term quizzes for Grades 1 to 12** will commence on **Monday, November 10, 2025**, and continue until **Monday, November 24, 2025**.

Starting **Monday, November 10, 2025**, the school will follow a **short day schedule** to allow students additional time for home revision and preparation for their exams. This schedule will remain in effect **until the end of Term 1**.

- School dismissal:** 1:00 p.m.
- Bus departure:** 1:15 p.m.
- Car pick-up gates open:** 1:30 p.m.

Students are encouraged to make the best use of this time to review their lessons and prepare thoroughly for their assessments.

Important Notice Regarding November 27, 2025 – Eid Al Etihad Ajyal Festival:

Please note that on **Thursday, November 27, 2025**, **school buses will operate only for the morning pick-up**. There will be **no afternoon bus service** on the day due to the **Eid Al Etihad Ajyal Festival** celebrations. Parents are warmly invited to attend the festivities from **8:30 a.m. to 12:30 p.m.**, and are kindly requested to **pick up their children at 1:00 p.m.** As buses will be parked away from the school to allow space for event parking. We ask all parents to plan transportation for their children accordingly.

We appreciate your continuous cooperation and support in ensuring the success of both the examination period and the **Eid Al Etihad Ajyal Festival** celebration.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،
نود إعلامكم بأن اختبارات نهاية الفصل الدراسي والاختبارات القصيرة لجميع الصفوف من الصف الأول إلى الصف الثاني عشر ستبدأ يوم الاثنين الموافق 10 نوفمبر 2025، وستستمر حتى الاثنين الموافق 24 نوفمبر 2025.

ابتداءً من يوم الاثنين 10 نوفمبر 2025، ستتبع المدرسة نظام الدوام القصير لإتاحة وقت إضافي للطلاب للمراجعة والتحضير في المنزل، وسيستمر هذا النظام حتى نهاية الفصل الدراسي الأول.

مواعيد الدوام خلال الفترة:

- انصراف الطالب:** الساعة 1:00 ظهراً
 - مغادرة الحافلات:** الساعة 1:15 ظهراً
 - فتح بوابات الاصطفاف للسيارات:** الساعة 1:30 ظهراً
- نحث أبناءنا الطلبة على الاستفادة القصوى من هذا الوقت لمراجعة دروسهم والاستعداد الجيد لاختباراتهم.
- تنوية هام بخصوص يوم الخميس 27 نوفمبر 2025 – مهرجان عيد الاتحاد في مدرسة أجيال:**

يرجى العلم بأن خدمة الحافلات المدرسية ستقتصر على الفترة الصباحية فقط في ذلك اليوم، ولن تتوفر رحلات بعد الظهر نظراً لاحتفالات مهرجان عيد الاتحاد. يسربنا دعوة أولياء الأمور الكرام لحضور الفعاليات من الساعة 8:30 صباحاً حتى 12:30 ظهراً، على أن يتم استلام الطالب في تمام الساعة 1:00 ظهراً.
ونظراً لخصيص مواقف الحافلات لزوار مهرجان عيد الاتحاد، نرجو من أولياء الأمور الكرام تنظيم وسيلة النقل لأبنائهم مسبقاً.

نشكركم على تعاونكم المستمر ودعمكم في إنجاح فترة الاختبارات واحتفالات عيد الاتحاد في مدرسة أجيال الفلاح.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام،
الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

